
ÅRSMELDING FOR UNGDOMSGRUPPA CROSS 2015 

STYRENE: 

Hovedstyret: 

Leder: Marius Vold  

Sekretær: Jan Jensen  

Kasserer: Jan Jensen 

Styremedlem: Leif John Svaasand  

Styremedlem: Jan Audun Nodland Nærem 

Styremedlem: Odd Kåre Ødegård 

 

Varamedlem: Tommy Svaasand 

Varamedlem: Mona Nodland 

 

Revisor: Gunnar Fuglestad  

 

Vigrestad Ungdomshus: 

Styret i Ungdomsgruppa Cross fungerer også som styre for huset.  

 

Vigrestad Miniracing: 

Leder: Marius Vold 

 

Cross RC Klubb: 

Leder: Leif John Svaasand 

Styremedlem: Sigurd Brårud 

Styremedlem: Tommy Svaasand 

Styremedlem: Leif-Kenneth Svaasand 

Styremedlem: Angelika Vold 

Styremedlem: Vaida Pukyte 

 

Vigrestad Disco: 

Ansvarlige: Jan Audun Nodland Nærem, Mona Nodland og Odd Kåre Ødegård. 

Navnet ble byttet fra Cross Disco 2000 til Vigrestad Disco. 

 

ORGANISASJON: 



Vi er tilknyttet Motorførernes Avholdsforbund Ungdomsforbund (MA-Ungdom), en motor- 
og avholdsorganisasjon. Vi har et hovedstyre og styre eller leder for hver aktivitet. 
Aldersgrense er det bare på diskoteket. 

 

LOKALER: 

Vi har også i år drevet klubben fra Vigrestad Ungdomshus og Cross RC-anlegg. 

 

 

 

MEDLEMSTALLET: 

Totalt har vi registrert 39 personer hos oss som har betalt en eller annen form for årlig 
medlemskontingent til MA-Ungdom eller oss. Bare 17 av disse er under 26 år. Alle 
medlemmene i MA-Ungdom med adresse Vigrestad regner vi som våre medlemmer, 1 
av disse har ikke deltatt hos oss. 

 

MØTER: 

Hovedstyret har hatt 3 møter. Årsmøtet var 9. februar. 

 

SPONSORER: 

RC har reklameskilt for Sparebank 1 og Jæren Olje. 

 

HUSET: 

Vi leier huset av kommunen og bruker de to øvre etasjene og 2 kjellerrom. Vigrestad 
Ungdomshus ligger sentralt til i Vigrestad sentrum med jernbanestasjonen som nabo. 
Alle aktiviteter utenom RC holder til i huset. Lokalene mangler godkjenning. Vi har ikke 
vært villige til å ta på oss utgiftene til utbedring av bygget uten garanti for at vi får drive 
aktiviteter der. Forrige leiekontrakt gjekk ut 2011. Kommunen har ikke vært villige til å gi 
oss ny leiekontrakt. Vi har derfor overlatt utbedringen av bygget til kommunen, men der 
går det veldig tregt. 

 

MINIRACING: 

Aktiviteten holder til i tredje etasje. Der har vi en bane på 47 meter med 6 spor. Dette 
året har det ikke vært noen aktivitet. Vi har heller ikke deltatt i noen løp andre steder. 

 

DISKOTEK: 

Aktiviteten holder til i 2. etasje. Det har ikke vært noen aktivitet i år siden vi ikke har fått 
til leiekontrakt med kommunen. Vi har fått nye folk i år som arbeidet med å få gang på 
aktiviteten, men det er lite hjelp fra kommunen sin side for at vi skal få det til. 



 

RC: 

Baneanlegget er i Vigrestadvegen. 35 medlemmer er registrert i aktiviteten. Vi 
arrangerte 2 Sør-Cup løp og flere medlemmer reiste til løp på Karmøy, Kvinesdal og 
Farsund. Cross Open forsøkte vi også å kjøre i år, men dårlig vær førte til at vi ikke 
kjørte, delte bare ut premier etter sesongen med Sør-Cup arrangert i år. Banen ble mye 
brukt i sommer, men asfaltdekker blir stadig dårligere. Under innesesongen deltar vi på 
løp i idrettshall i Kvinesdal. 

Sanitæranlegget har vi ennå ikke begynt på. 

Aktiviteten har hatt 4 styremøter. Det har vært litt utskifting av medlemmer. 
 


